
 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání  
Exekutivy 

Českého svazu házené č. 27 
 

 
 
 
 
 
 
 

6.10.2015 
Praha 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
___________________________________________________________________________ 
 
 
Přítomni: A.Pospíšil, L.Adámek, M.Barda, M.Bartoň (do 21:45), P.Novák,  

L.Šrámková (od 19:30)  
Hosté: 
Omluven: 

J.Sviták, J.Konečný (do 21:00)  
R.Bendl 
 

Trvání: zahájení jednání:   18:30 
ukončení jednání:  22:30 
 

  



 

Program jednání 
 

1 Kontrola plnění úkolů                                         

2 Potvrzení hlasování per-rollam k doporučení OKK 

3 Technická změna organizačního řádu 

4 Příprava konference 2016 

5 Úpravy v řízení oblasti reprezentace 

6 GS ČSH – aktivity pro informaci 

7 

Prezident ČSH Aleš Pospíšil před zahájením Exekutivy ČSH navrhl doplnit program jednání. 
Se souhlasem všech přítomných členů Exekutivy ČSH byla jednací agenda rozšířena o body: 
 

a) Řešení smlouvy mezi ČSH/CS HANDBALL a Sport Invest Marketing 
b) Koncepce řízení RHC 
c) Personální otázky 

8 
Různé 

a) Přijetí AC Sparta Praha Handball, z.s. 
 

  
 
 
 

 

1 Kontrola plnění úkolů 
 Neproběhla, nejsou evidovány žádné formálně uložené úkoly po termínu plnění. 

 

 

Projednávaná témata 
 

2 Potvrzení hlasování per-rollam k doporučení OKK 
 

závěr 

 

a) Exekutiva potvrdila výsledek svého hlasování per-rollam, které proběhlo ve dnech 
19. až 24.9.2015  k doporučení OKK ČSH (ze dne 18.9.2015) zrušit, případně odložit 
účinnost rozhodnutí o omezení startu hráčů v mistrovských utkáních během 48 
hodin. Rozhodnutí zůstává plně v platnosti (6-0-0). 

 

b) Exekutiva pověřuje prezidenta ČSH, aby podal podnět DK ČSH, aby prověřila 
jednání představitele (představitelů) Středočeského KSH nabádající(ch) 
k podvodnému jednání a ovlivňování soutěží KSH a ČSH, které Exekutiva považuje 
za porušování legislativních předpisů ČSH a poškozování dobrého jména ČSH. 
 

 
 
 
 

3 Technická změna organizačního řádu 

závěry 

 

Exekutiva projednala předem předložený návrh nové Organizační směrnice, která 
jednak formalizuje zánik bývalé KPRR, zrušení Statutu KPRR a zrušení funkce 
viceprezidenta svazu, jednak zajišťuje soulad samotné normy (původně Organizační 
řád) s novými stanovami ČSH. Exekutiva předložený návrh schválila (5-0-0). 

 
 

 
4 Příprava konference 2016 



 
závěr 

 

A.Pospíšil předložil návrh na konání konference ČSH v sobotu 6.února.2016. 
Exekutiva návrh schválila (5-0-0). 

¨ 
 

5 Oblast reprezentace 
 
 

závěry 

a) L.Adámek předložil návrh rozšíření reprezentační komise o Petru Vítkovou. 
Exekutiva návrh schválila (5-0-0). 

b) L.Adámek předložil návrh na jmenování Michala Červenky trenérem nově se 
tvořícího RD dorostenek (ročník 2000 a 2001). Exekutiva návrh schválila (5-0-0). 

 
 
 

6 Informace GS ČSH 
 R.Bendl rozeslal podklad před jednáním Exekutivy. Materiál nebyl projednán. 

 
 
 

7 Informace prezidenta ČSH 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

závěry 
 

 

a) Řešení smlouvy se Sport Invest Marketing 
Exekutiva po diskusi pověřila JUDr.Skácela pokračováním v jednání se zástupcem SIM 
s cílem připravit vzájemně výhodnou dohodu o ukončení smluvního vztahu. 
J.Sviták v této souvislosti potvrdil, že smlouvu CS Handball s firmou AG21 na poskytnutí 
10% prostoru na reklamních panelech měl SIG k dispozici již při přípravě smlouvy.  
 

b) Koncepce řízení RHC 
M.Barda připomněl původní koncept RHC a prezentoval možnosti dalšího postupu 
s důrazem na jednoznačné řízení celé oblasti a dodržování základních principů. 
Exekutiva rozhodla (5-0-0) dalším řízením systému RHC M.Bardu.  
K plnění operativních činností má k dispozici J.Tkadlece a P.Vozobulovou.  
Koncepčně na řízení oblasti nadále spolupracují TMK, KML a RK.  
 

c) Personální otázky 
A.Pospíšil předložil návrh na odvolání Radka Bendla z pozice generálního sekretáře ČSH 
pro podkopávání autority Exekutivy ČSH a prezidenta ČSH.  
 
Exekutiva návrh na odvolání GS schválila (4-1-1). 
 

d) Jednání ministryně K.Valachové se zástupci sportovních svazů 
A.Pospíšil informoval stručně o jednání zástupců většiny sportovních svazů včetně 
pp.Jansty, Kejvala, Varhaníka, Pelty… s ministryní školství, mládeže a tělovýchovy. 
Bez jakýchkoli pozitivních závěrů. 
 

 
 

 
8 Různé 
 Exekutiva schválila přijetí nového klubu AC Sparta Praha Handball, z.s. za člena ČSH. 

 
 
 

Příští 
jednání nebylo stanoveno 

 
 
Zapsal J.Konečný, P.Novák 
Schválil A.Pospíšil 



Datum 6.10.2015 
 


